



**Notice to HHYC Club Members**  
**Regarding Club Lockers unlawfully occupied**  
**白沙灣遊艇會會員通告**  
**關於會所儲物櫃被非法佔用**

Recently we found large numbers (Approx 40) of our Club Lockers are recorded "empty lockers for rent", however they are now occupied with miscellaneous items by unknown persons. The unlawfully occupied Club Lockers numbers are listed per below:

最近本會發現會所有大部分(約40個)被記錄為“空置可出租的儲物櫃”，卻現時被不知名人士的雜項物品佔用。以下列出被非法佔用的會所儲物櫃編號：

Locker No. 儲物櫃編號：					
S002	S005	S008	S010	S011	S012
S021	S024	S025	S030	S032	S035
S036	S037	S039	S043	S045	S054
S056	S062	S063	S065	S067	S069
S072	S073	S076	S078	S079	S080
S081	E002	E003	E006	E007	E008
E010	E011	E012	E013	E014	

We hereby serve this notice as reminder to all concerned HHYC Club Members requesting your earliest action but not later than 15 April 2018. Please collect all of your belongings which are now in the above mentioned Lockers or sign a rental agreement to continue using the lockers with the Club Marine Office. After this deadline and effective from 16 April 2018, our Club will remove and dispose of any items found in the above mentioned Lockers.

我們謹此通知所有有關的白沙灣遊艇會會員，要求您儘早採取行動但不遲於2018年4月15日，煩請清理您現存放在上述儲物櫃的所有個人物品或與本會海事部辦理並簽署儲物櫃租賃同意書。在此截止日期後及2018年4月16日起生效，會所人員將搬走並處理上述儲物櫃內的所有物品。

HHYC Operations Committee  
白沙灣遊艇行動委員會  
14 March 2018